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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

29. oktoberr 2018 - Kl. 18:30 til 21:00 – Ravnshøj Skoleafdeling 

 

 
Fraværende: Lasse Burholt, Lars Chr. Thorvild, Maria Gade Madsen og Anna Mette Jewkes 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

 

Dagsorden og prioritering godkendt. 

Afdelingsleder Ivan Bengtsen fortalte kort om status 

på byggeriet i Ravnshøj.  

2. Økonomi 

Økonomirapport - bilagt 

Det rundsendte månedsregnskab ”Distrikt Vest 

September 2018” blev fremlagt og kommenteret.  

 Der vil blive investeret i ny legeplads på 
Bangsbostrand, da den eksisterende ikke 

opfylder de gældende krav og skal rives ned. 
Hvor pengene tages fra bliver forelagt 

økonomigruppen. 

 Vi er gået ned til 956 elever på 

almenområdet pr. 1/9-18. 

3. Nyt fra elevrådet Planer om en aktivitetsdag for mellemgruppen. 

Ligeledes arbejdes der med noget for 
udskolingseleverne. Begge dele er på 

Bangsbostrand. 

4. Høringssvar 

NT køreplan - bilagt 

Afdelingslederne har givet tilbagemelding på, 

hvorledes de ser på de eksisterende køreplaner. I al 

væsentlighed er der tilfredshed med de nuværende 
køreplaner. Dog er der elever, som skal vente en 

time på Bangsbostrand, når de har fri ved 13-tiden. 
Denne problemstilling gælder dog ikke hele 

skoleåret. Der har været forældreforespørgsler 

omkring et ønske om, at bus 1 kører den modsatte 
vej rundt. Det vil dog give gener for andre elever. 

I høringsvaret vil der ikke blive angivet ønsker om 
ændringer. 

5. Princip for skole/hjemsamarbejde 

Bilag vedlagt 

Der nedsættes en arbejdsgruppe. Gruppen består af 
Brian og Søren A. H.  

Principperne blev gennemgået og kommenteret som 

input til arbejdsgruppens arbejde. 

6. Jette/Carsten orienterer 

 

 Økonomifølgegruppen og MED indkaldt til 

møde vedr. budget 19. 

 Nyt kompetenceudviklingsforløb for 

medarbejdere opstartes 9. november med 
efterfølgende personalefest. 

 Dialogmøde i Strandby med to faglige 

indlæg samt diskussion af diverse forberedte 
spørgsmål. Carsten og andre forældrevalgte 

mener ikke, indholdet stemmer overens med 

formålet med dialogmøderne. 
Udvalgsformanden har efterfølgende 

inviteret bestyrelsesformændene til et møde 
for at drøfte det fremtidige samarbejde. 

7. Eventuelt  
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